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Ishøj den 19. oktober 2022 

 

 

Årsberetning 2022: 

 

Vi beklager at have måtte udsætte vores Generalforsamling til nu, men vi har haft en del 

forhandlinger med Kabel plus som er blevet forsinket af Corona situationen samt, at 

ejerskabet i Kabelplus skulle skifte ejerskab som krævede grundig tilpasning.  

Dette har medført at vi har ventet så længe med at få tingende på plads, men det indebar 

til gengæld også at vi slap med at betale 375.000, - kr. i anlægsinvesteringer til Kabelplus, 

grundet omlægningen af ejerskabet, så mange tak for det til Henrik. 

Da vi startede med at indgå forhandlinger om at overtage Ishøj Fællesantenne, som senere 

gik i vasken grundet politisk dårlig behandling i kommunen af overdragelsen, blev det i 

stedet INAF selv, der måtte lave aftaler med de Hovednetstilsluttede boligafdelinger. 

Mange ting gik meget hurtigt, derfor har vi brugt meget tid på at få tilpasset INAF`s 

samarbejdsaftale med Kabelplus, så der er helt rene linjer om ejerskab af aktiverne og 

vedligeholdelse af vores interne og kabler i boligselskaberne. 

Vi har formået at holde priserne på et fornuftigt leje, og set ud fra konkurrerende priser er 

vi stadig på et yderst rimeligt niveau.  

På grund af de prisstigninger som der er kommet på strøm m.m., bliver vi dog nødsaget til 

at lade kontingentet stige med 20 kr. - dette er også gældende for de medlemmer der kun 

har et internetabonnement. 

Vores erfaring er at Kabelplus yder en rigtig fin kundeservice, og er hurtig til at svare på mail 

og telefonisk henvendelse. 

Der sker hele tiden nye tiltag som vi i bestyrelsen sammen med Kabel Plus prøver at passe 

ind. 

Med venlig hilsen 
Wagn B. Jensen 
Formand for INAF 


